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PROTOKÓŁ  Nr XXXI/2009 
XXXI sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia  18 grudnia  2009 roku . 
 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -   21. 

 

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 
2. p. Jerzy Pawluczuk   - Z-ca Burmistrza Miasta  
3. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 
4. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta 
5. p. Zbigniew Kamiński  - Starosta Ostrowski 
6. p. Marek Kamiński   - Radny Powiatu Ostrowskiego  
7. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 
8. p. Halina Ambroziak  - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 
9. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 
10. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 
11. p. Brygida Mościcka   - Naczelnik Wydz. IPE 
12. p. Andrzej Mierzwiński  - Doradca Burmistrza  
13. p. Dariusz Nowacki   - Komendant StraŜy Miejskiej, 
14. p. Dariusz Chmielewski  - Kierownik BIN 
15. p. ElŜbieta Chojnacka  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
16. p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 
17. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 
18. p. Witold Zadroga   - Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  
19. p. Adam Rukat    - Prezes  TBS Sp. z o.o. 
20. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
21. p. Anna Łępicka   - Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek  

    Oświatowych, 
22. p. Piotr Fogel    - urbanista – wykonawca studium 
23. p  Mirosław Przastek   - Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”, 
24. p. Sebastian Szydlik   - Prezes Stowarzyszenia „Nadzieja” 
25. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej:„Nowości Ostrowskie”, 

Rozmaitości Ostrołęckie, Tygodnik Ostrołęcki, Telewizja  Ostrów. Kurier 
Wyszkowski 

26. p. Jan Ogrodnik   - mieszkaniec miasta 
27. p. Jan Wilczyński   - mieszkaniec miasta  

 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  900, zakończono o godzinie 1400. 
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Punkt 1.  

Otwarcie     sesji,    uchwalenie    porządku    obrad i przyjęcie Protokołu                    
z XXX sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia XXXI 
zwyczajnej sesji Rady Miasta, wypowiadając formułę „Otwieram XXXI sesję Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie Radnych Rady Miasta, 
Burmistrza Miasta i Sekretarza oraz Skarbnika Miasta, Starostę Ostrowskiego  
Dyrektorów i Kierowników miejskich jednostek organizacyjnych,   Prezesów  spółek, 
których miasto jest udziałowcem, Naczelników  Wydziałów Urzędu Miasta,  urbanistę 
- wykonawcę studium i przedstawicieli  prasy i telewizji  oraz  wszystkich przybyłych 
gości.  

 

Następnie na prośbę Przewodniczącego Rady Miasta p. Krzysztofa Laski   Rada 
Miasta Ostrów Mazowiecka uczciła minutą ciszy zmarłego w dniu 4 grudnia br.                        
p. Tadeusza Mościckiego  Radnego I, II i III kadencji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe na sesji  
obecnych jest 21 Radnych,  w związku z czym wszystkie uchwały podjęte  w toku 
obrad będą prawomocne.   

 

  Rada Miasta przystąpiła do uchwalenia porządku obrad XXXI-ej sesji. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o tym Ŝe  Radni wraz                         
z materiałami na sesję otrzymali proponowany porządek obrad.   

 Nie zgłoszono Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu 
Porządku obrad.   

 

 W związku z tym Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poddał pod 
głosowanie  proponowany Porządek obrad   

 

 Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” przyjęła Porządku obrad  w następującym 
brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, uchwalenie porządku obrad i przyjęcie protokołu  z  XXX sesji.  

2. Interpelacje i zapytania. 



 4

3. Uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka.  

4. Informacja o realizacji  inwestycji w 2009 r. 

5. Uchwała w sprawie wydatków budŜetowych, które nie wygasają z upływem roku 
budŜetowego 2009.  

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/189/2009 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 4 listopada 2009r. w sprawie przyznania dotacji na prace remontowe                   
i konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

7. Uchwała w sprawie zmiany budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą Nr XXII/123/2008 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 grudnia 2008r.  

8. Uchwała w sprawie uchwalenia  budŜetu miasta na 2010 r.    

9. Uchwała w sprawie nadania  statutu MBP im. Marii Dąbrowskiej w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

10. Uchwała w sprawie wyraŜenia  opinii dotyczącej  projektu uchwały  Rady Powiatu                        
w Ostrowi Mazowieckiej  w sprawie  przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii 
Skłodowskiej – Curie  w Ostrowi Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej.  

11. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/120/2004 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
z dnia 19 października 2004 r. / z późn. zmianami/ dotyczącej organizacji oraz zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w Ostrowi 
Mazowieckiej.  

12. Uchwała w sprawie  przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości poł.                          
w Ostrowi Mazowieckiej przy ul. Kameralnej.   

13. Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości ozn. nr dz. 3062, 
3061/8 poł. w Ostrowi Mazowieckiej.  

14. Uchwały w sprawie  nadania nazw ulicom w mieście: 

a/  ul. płk. Aleksandra Hertela 

b/  ul. Malinowa 

15. Uchwała w sprawie  zmiany nazwy części ulicy świrowej na ul. Generalską. 

16. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/184/2009 z dnia 23 września 2009r.                   
w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z krytej pływalni i hali sportowo – 
widowiskowej w Centrum Kultury i Rekreacji „Za Stawem” im. Jana Pawła II, oraz hali 
sportowej przy ul. Warchalskiego w Ostrowi Mazowieckiej.  

17. Uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 2010r.  

18. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

19. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

20. Zakończenie obrad  
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             Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe 
Protokół z obrad XXX sesji Rady Miasta,  zgodnie z informacją zawartą                             
w zaproszeniu na sesję, wyłoŜony był do wglądu i do dnia dzisiejszej sesji nikt nie 
zgłosił uwag do jego treści, w związku z tym stwierdził, Ŝe Protokół z XXX sesji 
został przez Radę Miasta przyjęty.  

 

Punkt 2.  

Interpelacje i zapytania. 

 Radna p. Maria Bębenek  wskazała na problem odśnieŜania ulic miasta.  
Wskazując np. na ul. Sikorskiego   stwierdziła, Ŝe jest ona zupełnie nie odśnieŜona. 
Dodała, Ŝe widziała tam spychacz  jednak jechał on z podniesionym pługiem.  
Wskazała takŜe na nie odśnieŜone chodniki.   

 W dalszej kolejności Radna p. Maria Bębenek w imieniu rodziców 
odprowadzających dzieci do Przedszkola na ul. Zwycięstwa wystąpiła o wykonanie 
progu zwalniającego  na tej  ulicy w rejonie  Przedszkola.  Zainstalowanie progu 
poprawi bezpieczeństwo na drodze.   

 Radny p. Mirosław Gromek zapytał czy została  wykonana inwentaryzacja 
eternitu na terenie miasta. Zapytał czy  mieszkańcy mogą liczyć na pomoc miasta  
przy pozbywaniu się tego materiału z własnych nieruchomości.  

 Radny p. Zbigniew Krych wystąpił w imieniu mieszkańców rejonu                                                
między ul. Lubiejewską a  ul. Orzeszkowej w sprawie poprawy bezpieczeństwa na 
przejściu dla pieszych w na ul. S. Grota – Roweckiego.    Radny zaapelował o podjęcie 
róŜnych działań w tym kierunku,  bo często nawet osoba przeprowadzająca dzieci 
przez ulicę musi uciekać z przejścia bo rozpędzonym samochodom nie udaje się 
wyhamować i zatrzymać.   

 Radny p. Andrzej Morawski  nawiązał do bulwersującej mieszkańców sprawy 
zagryzienia przez  psy człowieka w rejonie stawu miejskiego. Radny  zwrócił uwagę, 
Ŝe rejon ten jest objęty monitoringiem a miasto zatrudnia osoby do obserwacji   obrazu 
z kamer w związku z tym wyraził zdziwienie faktem, Ŝe nie było reakcji 
funkcjonariuszy  Policji, choć podobno osoby obserwujące  monitory zgłaszały 
niepokojące zachowania psów Radny zwrócił uwagę na szerszy problem jakim jest 
brak patroli policyjnych  na terenie miasta i brak efektów działań  Policji.    

  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe  
odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone w końcowy punkcie  Porządku obrad.  
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Punkt 3  

 Uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka 

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował  zebranych o 
tym, Ŝe  Rada Miasta Ostrów Mazowiecka pracowała nad zmianą studium  
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta długo i prace te  
prowadzone były przy otwartej kurtynie. Przypomniał, ze odbyło się kilka posiedzeń 
wspólnych Komisji Rady Miasta. Na zakończenie podziękował za aktywną pracę nad 
zmianą studium. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  w swoim wystąpieniu przypomniał 
o tym, Ŝe prace nad zmianą studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
przestrzennego miasta trwały rok. Podczas tej pracy niewiele było punktów spornych, 
podkreślił, Ŝe prawie wszystkie wnioski zostały załatwione  pozytywnie.  Istotnym 
problemem  był  brak moŜliwości  prowadzenia  budownictwa wielorodzinnego                   
w mieście  To było równieŜ przedmiotem  wniosku  p. Lecha Godlewskiego i TBS Sp. 
o.o.. Podkreślił,  Ŝe ten problem na etapie studium udało się  równieŜ załatwić.  
Studium jako polityka ładu przestrzennego miasta powinno i wychodzi naprzeciw 
potrzebom mieszkańców.  Uszczegółowienie tej polityki nastąpi na etapie  zmiany 
planu przestrzennego miasta. Burmistrz Miasta . Mieczysław Szymalski  stwierdził, ze 
jeśli studium zostanie uchwalone na obecnej sesji to juŜ w lutym moŜna przystąpić do 
zmiany planu przestrzennego zagospodarowania miasta.   

 Pan Piotr Fogel urbanista – wykonawca  zmiany studium  poinformował o tym, 
Ŝe po  wielu rozmowach i naradach  wypracowano tzw. salomonowe rozwiązanie  
kwestii zabudowy wielorodzinnej na terenie miasta.  Następnie odczytał  propozycję 
zapisu w omawianej sprawie: „ Na terenach WMN dopuszcza się lokalizowanie 
zabudowy wielorodzinnej / z uwzględnieniem wytycznych dla stref ochrony 
konserwatorskiej/, której skala musi być dostosowana do dominującej zabudowy 
mieszkaniowej w danej części miasta. Szczegółowe parametry zostaną określone                  
w miejscowym  planie zagospodarowania przestrzennego.” Następnie podkreślił, Ŝe  
studium to polityka ładu przestrzennego i nie powinno rozstrzygać o detalach.  
Zaapelował o to aby wszystkich szczegółów dopilnować podczas uchwalania zmiany 
planu. W planie naleŜy wskazać konkretne  miejsca gdzie moŜna będzie realizować 
zabudowę wielorodzinną.    

 Radny p Mieczysław Pasztaleniec  zwrócił uwagę na to, Ŝe    na  ogólną liczbę 
71 wniosków  bardzo duŜo nie zostało uwzględnionych. Zaproponował  ogólne ich 
omówienie poniewaŜ nie kaŜdy Radny mógł wziąć udział w posiedzeniach Komisji.  

 Pa Piotr Fogel  wskazał, Ŝe wnioski nieuwzględnione zostały omówione w 
wykazie, który jest załącznikiem do  uchwały w sprawie studium. Dodał, Ŝe duŜa 
część wniosków została  uwzględniona w części.  

Przewodniczący Komisji  Planowania Przestrzennego, Budownictwa                           
i Gospodarki Gruntami p. Edward Zalewski przedstawił opinię Komisji.  Komisja                
w głosowaniu  3 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw”  i 1 głosie wstrzymującym 
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się” nie zaopiniowała pozytywnie projektu Uchwały przedstawionego przez  
Burmistrza Miasta.  Jednocześnie poinformował o tym, Ŝe Komisja głosowała nad 
projektem uchwały bez odnoszenia się do poz. 34 załącznika Nr 5.  Następnie, Ŝe 
Komisja  w  głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach 
„wstrzymujących się” wniosła do Burmistrza Miasta o uwzględnienie,  w studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania miasta, moŜliwości realizowania 
zabudowy wielorodzinnej   na terenach przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową.   
Przewodniczący Komisji dodał, Ŝe  Komisja obradowała w dniu 14 grudnia br.  a po 
dzisiejszych informacjach okazuje się, Ŝe jej wnioski zostały uwzględnione.  

Radny p. Andrzej Morawski  poinformował o tym, Ŝe na posiedzeniu Komisji 
głosował  „przeciw”  omawianej uchwale, jednak obecnie   będzie „za „  uchwałą 
poniewaŜ zaproponowana poprawka w sprawie budownictwa wielorodzinnego 
wychodzi naprzeciw oczekiwaniom . 

Przewodniczący Rady Miasta p Krzysztof Laska wyraził zadowolenie z faktu, 
Ŝe osiągnięto konsensus. 

W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów 
Mazowiecka 

 
Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 

głosach „przeciw”  i  1 głosie wstrzymującym się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXXI/197/2009 

w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka 

 

Uchwala w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 4  

 Informacja o realizacji inwestycji w 2009r.  

  

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej 
oraz Ochrony Środowiska  p. Mieczysław Równy  przedstawił opinię Komisji. 
Komisja  po zapoznaniu się z ww. Informacją nie wniosła uwag do  przedłoŜonego 
materiału.  

 

 W związku z brakiem  dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska  stwierdził, Ŝe  Rada Miasta  przyjęła Informację o realizacji inwestycji                    
w 2009r.  
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Punkt 5 

 Uchwała w sprawie wydatków budŜetowych, które nie wygasają z upływem 
roku budŜetowego 2009.   

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  przedstawił autopoprawkę do 
projektu uchwały. W pierwotnym projekcie omawianej uchwały ujęte zostały 
następujące zadania ul. KsiąŜęca, ul. Kameralna i ul. Armii Krajowej oraz kręgielnia 
jako wydatki , które nie wygasają z upływem roku budŜetowego.  Obecnie wykaz ten 
zostanie poszerzony o ul. Broniewskiego i ul. Wiśniową.  Następnie Zastępca 
Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  omówił  przyczyny niewykonania  ww. zadań 
w br.  Ul. KsiąŜęca nie  została  wykonana w wyniku nie zakończenia wywłaszczenia 
gruntu, procedura  przedłuŜyła się  ze względu na sprawy spadkowe. Ul. Kameralna 
jest w trakcie realizacji i odcinki  bezsporne są  realizowane , w początkowym odcinku 
ulicy właściciel się nie zgadza na sprzedaŜ, w związku z tym  nabycie musi odbyć                 
w oparciu o tzw.  „spec” ustawę.  Przebieg ul. Armii  Krajowej okazał się niezgody              
z planem i w związku z tym konieczne równieŜ  okazało się skorzystanie z tzw. „spec” 
ustawy. Budowa ul. Wiśniowej przedłuŜyła się w związku z koniecznością przełoŜenia 
kabla telefonicznego, po zakończeniu tego przedsięwzięcia warunki atmosferyczne 
uniemoŜliwiły połoŜenie asfaltu.  Przetarg na wykonanie kręgielni odbył się zadanie 
zostanie zrealizowane w styczniu 2010r.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  przypomniał,  Ŝe   budowa ul. 
Broniewskiego  była wspólnym przedsięwzięciem miasta, gminy i Starostwa 
Powiatowego. Wykonawca mimo wielu monitów  nie wywiązał się z zadania.  
Poinformował o tym, Ŝe w dniu wczorajszym odbył na ten temat spotkanie. środki 
gminy Ostrów Mazowiecka pozostaną w budŜecie podobnie jak w budŜecie miasta,                              
a w Starostwie w 2010 r. zostanie ponownie podjęta odpowiednia uchwała                            
o przeznaczeniu środków na realizację ww. zadania. Obecnie nie została jeszcze 
podjęta  decyzja   o tym, czy zostanie ogłoszony nowy przetarg na ww. zadanie.  

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 
Gospodarczego p. Jacek Wilczyński przedstawił opinie Komisji.  Komisja                       
w głosowaniu  6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących 
się”    pozytywnie zaopiniowała projekt Uchwały w kształcie przedstawionym przez  
Burmistrza Miasta. 

 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie Uchwałę  w sprawie  wydatków 
budŜetowych, które nie wygasają z upływem roku budŜetowego 2009 

 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 
głosach „przeciw”  i  0 głosów  wstrzymujących się” podjęła  
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Uchwała Nr XXXI/198/2009 

 w sprawie   wydatków budŜetowych, które nie wygasają z upływem roku 
budŜetowego 2009  

 

Uchwala w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 6 

 Uchwała w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXX/189/2009 Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka z dnia 4 listopada 2009r.  w sprawie przyznania dotacji na 
prace remontowe i konserwatorskie  przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski przedstawił projekt uchwały. 
Następnie poinformował o tym, Ŝe w związku ze zwiększeniem zakresu robót na 
cmentarzu  zachodzi konieczność zwiększenia o 52 700 zł  środków budŜetowych na 
realizację alejek. Łącznie budŜet miasta na ww. cel przeznaczy kwotę 132.700,-zł.   
Przedsięwzięcie współfinansowała Parafia pw. WNMP w wys. 40 tys. zł., ZGKiM               
Sp. z o.o. w wys. 9.700 zł. i producent kostki firma KEFAL  w wys.   7 tys. zł.  

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno -
Gospodarczego p. Jacek Wilczyński przedstawił opinię Komisji.  Komisja  w 
głosowaniu  6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt Uchwały z uwzględnieniem autopoprawki 
przedstawionej  przez  Burmistrza Miasta. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta                      
p. Krzysztof Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie    Uchwałę w sprawie  
zmiany Uchwały Nr XXX/189/2009 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia                        
4 listopada 2009r.  w sprawie przyznania dotacji na prace remontowe                                      
i konserwatorskie  przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

 
Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 

głosach „przeciw”  i  0 głosów  wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXXI/199/2009 

w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXX/189/2009 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 4 listopada 2009r.  w sprawie przyznania dotacji na prace 

remontowe i konserwatorskie  przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 
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Punkt 7  

Uchwała w sprawie   zmiany budŜetu miasta na 2009r. uchwalonego 
Uchwałą  Nr XXII/123/2008 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia 
2008 r.   

 Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 
Gospodarczego p. Jacek Wilczyński przedstawił opinię Komisji. Komisja                                 
w głosowaniu  6 glosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 
się” pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w kształcie przedstawionym przez 
Burmistrza Miasta. 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta                              
p. Krzysztof Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   
zmiany budŜetu miasta na 2009r. uchwalonego Uchwałą Nr XXII/123/2008 Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2008 r. w kształcie przedstawionym 
przez Burmistrza Miasta.      

 
Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów 

„przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” podjęła  

Uchwała Nr XXXI/200/2009 

w sprawie   zmiany budŜetu miasta na 2009r. uchwalonego Uchwałą                        
Nr XXII/123/2008 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia  19 grudnia 2008 r.    

 
Uchwala w załączeniu do Protokołu.  

 

10 min przerwy  

 

Punkt 8  

 Uchwała w sprawie uchwalenia budŜetu miasta na 2010 r.   

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym,  Ŝe 
Radni otrzymali  projekt budŜetu miasta na 2010 r. wraz  z informacją o stanie mienia 
komunalnego. Materiały te były przedmiotem obrad  wielu posiedzeń Komisji stałych 
Rady Miasta.  Następnie przedstawił  Uchwałę Nr 358/O/2009 Składu Orzekającego 
Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 4 grudnia 2009r. w sprawie 
wydania opinii  o przedłoŜonym przez Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka 
projekcie uchwały budŜetowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 2010r. wraz                          
z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, oraz o prawidłowości 
dołączonej do tego projektu prognozy kwoty długu. Skład Orzekający RIO wydał 
pozytywną opinię o przedłoŜonym przez Burmistrza Miasta projekcie uchwały 
budŜetowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 2010r. wraz  z informacją o stanie mienia 
komunalnego i objaśnieniami, oraz pozytywna opinię o prawidłowości dołączonej do 
tego projektu prognozy kwoty długu na koniec 2010r. i lata następne.  

Kserokopia Uchwały Składu Orzekającego RIO w załączeniu do Protokołu.  
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 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski przedstawiając projekt uchwały 
budŜetowej na 2010r.  podziękował wszystkim  pracującym nad  przygotowaniem i 
realizacją budŜetu. Podkreślił, Ŝe jest to  budŜet kończący obecną kadencję Rady 
Miasta a mimo, to jest bardzo skromny nie jest to budŜet ukierunkowany na kampanię 
wyborczą. ZadłuŜenie budŜetu miasta na koniec 2010r. zaplanowane jest                            
w wysokości 22% na moŜliwe maksymalne zadłuŜenie 60%.  Z uznaniem podkreślił 
skromność Radnych  w zakresie planowania inwestycji drogowych. Stwierdził, Ŝe 
zaproponowana przez niego w projekcie budŜetu miasta  na 2010 r. kwota 1,5 mln. zł. 
przeznaczona na inwestycje drogowe jest bardzo skromna, przypomniał, Ŝe jego 
intencją było stworzenie  konkretnego planu budowy ulic dopiero w marcu 2010r. 
Dodał, Ŝe jeśli jednak wolą Rady Miasta jest  wprowadzenie  budowy ulic do budŜetu 
juŜ w chwili obecnej,  moŜe dlatego, Ŝe Radni nie wierzą w słowa Burmistrza lub aby 
zrobić prezent świąteczny mieszkańcom, to on wychodzi naprzeciw temu.  
 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski pogratulował Staroście 
Ostrowskiemu uchwalenia budŜetu powiatu na 2010r. BudŜet Powiatu został 
uchwalony 16 glosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”.   

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski pokrótce przedstawił  dane 
dotyczące  budŜetu miasta na 2010r.  Planowane dochody wynoszą 74 403 224 zł , 
planowane wydatki wynoszą 73 044 763 zł , w tym wydatki inwestycyjne 21 988 618 
zł. ZadłuŜenie na koniec roku wyniesie 22,98% planowanych dochodów czyli 
17 098 218 zł.  Wskazał na kwotę ponad 18 mln. zł.  środków zewnętrznych 
planowanych do pozyskania do budŜetu miasta. Środki te planowane są zarówno po 
stronie dochodów jak i wydatków. Stwierdził, Ŝe zapewne  wszystkich tych środków 
nie uda się pozyskać i być moŜe juŜ w lutym budŜet trzeba będzie urealnić.    
Przypomniał, Ŝe projekt budŜetu  został złoŜony do Biura Rady Miasta w terminie 
ustawowym. Następnie był on przedmiotem obrad wielu posiedzeń Komisji. Na 
Komisjach odbywała się bardzo spokojna rzeczowa praca, obyło się bez większych 
przepychanek. Wyraził zadowolenie z faktu, Ŝe wnioski ,które zostały złoŜone do 
projektu budŜetu miasta nie powodują zwiększenia zadłuŜenia miasta. Poinformował                 
o tym, Ŝe do projektu budŜetu wnioski  złoŜyły Komisja Finansowa, Klub Radnych 
Porozumienie – Razem i Radni SLD,  Klub Radnych „Nasze Miasto”.   Burmistrz 
Miasta  p. Mieczysław Szymalski podkreślił,  Ŝe w większości wnioski te pokrywały 
się  i  wnioskowane ulice zostały uwzględnione w autopoprawce do projektu budŜetu 
miasta. W autopoprawce nie została uwzględniona budowa ul. Sucharskiego                            
i  ul.  Sielskiej.  Zwrócił uwagę na to, Ŝe w ul. Sielskiej trzeba wykonać kanalizację a  
następnie nawierzchnię, dodał, Ŝe być moŜe kanalizację wykona ZGKiM Sp. o.o.  
Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski podkreślił, Ŝe podobnie jak w latach 
poprzednich w marcu  nastąpi rekonstrukcja   budŜetu i te zadania wejdą do planu.  
Nawiązując do wniosków o zwiększenie środków na kluby sportowe, stwierdził, Ŝe 
zaplanowana  ich wysokość nie zagraŜa funkcjonowaniu klubów, dodał, Ŝe ma 
świadomość iŜ trzeba będzie tę kwotę zwiększyć, być moŜe juŜ w marcu.  
Przypomniał o tym, Ŝe w 2009r środki na Kluby, choć od razu były większe,  
zwiększane były  jeszcze nawet w grudniu o 30 tys. zł.   Burmistrz Miasta                               
p. Mieczysław Szymalski  stwierdził, Ŝe nie uwzględnił wniosku o zmniejszenie 
środków na promocję miasta i przeznaczenie ich na zwiększenie wydatków dla 
klubów sportowych m.in. dlatego, Ŝe w 2010r.  obchodzone będzie 20 –lecie 
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samorządu terytorialnego. Z okazji jubileuszu planowane są uroczystości, które 
zakończone będą prawdopodobnie występem zespołu „Mazowsze”.  Dodał,  Ŝe  
wydatki na te uroczystości nie zostały ujęte w preliminarzu wydatków promocji 
miasta.  

 Następnie Burmistrz Miasta przedstawił autopoprawkę do projektu budŜetu 
miasta. / autopoprawka w załączeniu do Protokołu/.  

Autopoprawka Burmistrza Miasta: 

- zmniejszenie dział 700 rozdz. 70005 § 6060    -  100 000 zł 

- zmniejszenie dział 750 rozdz. 75023 § 4300 / telebim/` -   16 000 zł 

- zmniejszenie rezerwy celowej  

na zarządzanie kryzysowe dział 758 rozdz. 75818 § 4810 -   20 000 zł 

- zmniejszenie planowanych odsetek  

dział 757 rozdz. 75702 § 8110     -  164 000 zł 

RAZEM         = 300 000 zł 

Zadania w inwestycjach drogowych : 
- dokumentacja    -   70 000 zł 
-parking ul Armii Krajowej  -   50 000 zł 
- Ogrodowa     -  190 000 zł 
- Borowskiego   -   90 000 zł 
- Wojska Polskiego    -   90 000 zł  
- Kopernika –Targowa  -   70 000 zł 
- Zagłoby    -   70 000 zł 
- Prosta     -  120 000 zł 
- Kruczkowskiego    - 150 000 zł 
- Pasterska    - 140 000 zł 
- Armii Krajowej    - 130 000 zł 
- Wschodnia    -   70 000 zł 
- Kameralna     -  140 000 zł. 
- Gołębia     - 120 000 zł 
- Łączna     - 100 000 zł 
- Ptasia     - 100 000 zł 
- Kościuszki     - 100 000 zł 
RAZEM            = 1 800 000 zł. 

   

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski zwrócił uwagę na duŜe środki na 
wykonanie dokumentacji technicznej, wyjaśnił takŜe, Ŝe parking  w rejonie 
Przedszkola Nr 3 będzie realizowany wzdłuŜ ul. Armii Krajowej na terenie naleŜącym 
do miasta.  Następnie  poinformował o tym, Ŝe do kwestii budowy placów zabaw 
powróci podczas rekonstrukcji budŜetu. Dodał, Ŝe  prawdopodobnie zaproponuje 
realizację placu zabaw na terenie Szkoły Podstawowej Nr 3. Będzie to plac zabaw  
posiadający atestowane  urządzenia, będzie otwarty dla wszystkich. Dodał, Ŝe  nowa 
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reforma oświaty wprowadza obowiązek wykonania placów zabaw przy szkołach 
podstawowych, jest to związane z objęciem obowiązkiem szkolnym sześciolatków.     

 Na zakończenie Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził,  Ŝe ma 
świadomość braków finansowych w budŜecie, jednak do wielu kwestii moŜna będzie 
powrócić  podczas rekonstrukcji budŜetu. 

 

 Przewodniczący Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Jacek Wilczyński przedstawił wnioski Komisji. Komisja na 
posiedzeniu ,które odbyło się tuŜ przed sesją  zapoznała się z autopoprawką 
Burmistrza Miasta i w głosowaniu 7 głosami „ za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniował przedstawioną autopoprawkę.  

Jednocześnie Przewodniczący Komisji p. Jacek Wilczyński  poinformował o tym, Ŝe  
Komisja wnosi  o zdjęcie z działu 750, rozdz. 75075 – promocja – kwoty 130 tys. zł. i 
przeznaczenie tych środków na sport dzieci i młodzieŜy  - dział 926, rozdz. 92605 
§4300. – głosowanie 5 „za”, 0 głosów  „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” / 1 nie 
brał udziału w głosowaniu/ . 

 Przewodniczący Komisji p. Jacek Wilczyński uznał,  Ŝe skoro  Kluby Radnych  
„Ostrowskie Porozumienie Samorządowe” i „Nasze Miasto”  przyjęły przedstawioną 
autopoprawkę to równieŜ Burmistrz Miasta mógłby  uwzględnić wniosek                             
o zmniejszenie środków na promocję miasta i przeznaczenie ich na sport. Podkreślił, 
Ŝe jeśli będzie rekonstrukcja budŜetu miasta to równieŜ wtedy moŜna zwiększyć 
środki na promocję miasta. Przypomniał, Ŝe podobnie było w br. kiedy zaszła potrzeba 
zwiększenia środków na wyjazd Orkiestry Dętej do Włoch.  

  

 Radna p. Maria Bębenek odniosła się do planowanych dochodów budŜetu 
miasta. Zwróciła uwagę na to, Ŝe   w budŜecie zakłada się 100% wpływy z podatku od 
nieruchomości, transportowego czy na zadania zlecone, choć w tym roku  juŜ nie 
zostały wykonane  wpływy z podatku od środków transportowych. Radna podkreśliła, 
Ŝe w 2009r. kryzys dotknął głównie sektor bankowy a w mniejszym stopniu dotknął 
przedsiębiorców.  Stwierdziła, Ŝe biorąc pod uwagę powyŜsze  uwaŜa, Ŝe  budŜet 
został zaplanowany dość chojnie, jednak wyraziła nadzieję, Ŝe Burmistrz 
przedkładając taki budŜet wie co robi i będzie umiał rozliczyć się z jego wykonania. 
Radna p. Maria Bębenek poddała w wątpliwość fakt czy rozsądne jest aby 
wprowadzać do budŜetu miasta wiele ulic ale przeznaczać na nie niewielkie środki. 
Spowoduje to cząstkową realizację zadań a to podraŜa koszty. Zwróciła uwagę na to, 
Ŝe gospodarz powinien mieć na względnie racjonalność wydatków a nie tylko starać 
się zadowolić poszczególnych radnych.  Odnosząc się do planowanych środków na 
wykonanie dokumentacji technicznej ulic wskazała, na to Ŝe mimo iŜ  w 2009r. zostały 
wykonane dokumentacje budowy ul. Sucharskiego i ul. Tamkowej to nie zostały one 
ujęte w projekcie budŜetu miasta. Przestrzegła przed tym, aby wykonana 
dokumentacja nie straciła waŜności. Zaapelowała aby w 2010r. wykonać 
dokumentację techniczną kanalizacji i nawierzchni ul. Sudoła.  Na zakończenie swojej 
wypowiedzi Radna stwierdziła, Ŝe dobrze , Ŝe są budowane w mieście drogi bez 
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względu na to w którym okręgu wyborczym. Stwierdziła, Ŝe  budŜet na 2010r. jest 
dobry i będzie głosowała  za jego uchwaleniem.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  stwierdził, Ŝe 
niepokojącym jest fakt czy w sytuacji gdyby miasto pozyskało środki unijne na 
realizacje  inwestycji to czy  będzie  w stanie wyasygnować  własne  środki na swój 
wkład w tych inwestycjach. Następnie  poddał pod rozwagę czy wszystkie inwestycje 
planowane do współfinansowania środkami unijnymi są konieczne tj.  modernizacja 
Jatek  podkreślił, Ŝe w pracach nad budŜetem 2010r. osiągnięto konsensus  W dniu 
dzisiejszym  na posiedzeniu Komisji Finansowej, przed sesją, został przedstawiony  
wniosek  Klubów Radnych  „Ostrowskie Porozumienie Samorządowe” i „Nasze 
Miasto”,  który  uwzględnia praktycznie wszystkie wnioski i w znacznej mierze 
pokrywa się z autopoprawką Burmistrza Miasta, która została przedstawiona wczoraj.  
Zaapelował o to, aby Burmistrz Miasta zapewnił, Ŝe przy rekonstrukcji budŜetu miasta 
jeśli będą środki, to do budŜetu miasta zostaną wprowadzone w pierwszej kolejności, 
zadania tj. Sielska, droga osiedlowa w ul. Lubiejewskiej / zwłaszcza, Ŝe są to osiedla 
administrowane przez TBS Sp. o.o./ czy ul. Sucharskiego.  

 W dalszej kolejności Wiceprzewodniczący Rady Miasta p Eugeniusz Gałązka  
odniósł się do środków budŜetowych przeznaczonych na kluby sportowe. Podkreślił, 
Ŝe chodzi tu raczej o środki na szeroko rozumiany sport dzieci i młodzieŜy. Wskazał 
na wzrost wydatków na MOSiR / w 2008 r – 1,5 mln. zł. a w 2010r. 4,5 mln. zł/ co 
wiąŜe się z kosztami utrzymania nowych obiektów.  Podkreślił, Ŝe jeśli  miasto 
wybudowało nowe obiekty to teraz powinno dbać aby jak najwięcej osób z nich 
korzystało. Zwrócił uwagę na to, Ŝe bardzo duŜo dzieci i młodzieŜy uczęszcza do tych 
obiektów.   Następnie wskazał na organizowane  w ostatnim czasie zawody w 
podnoszeniu cięŜarów juniorów, które zgromadziły ok. 300 osób , podobnie jak turniej 
tenisa stołowego, który zgromadził podobną liczbę uczestników. Jest to forma 
promocji miasta.  Zaprotestował przeciwko stwierdzeniu, Ŝe  tylko starsze osoby 
korzystają z obiektów  sportowych.  Podkreślił, Ŝe jeśli młodzieŜ widzi, Ŝe w danej 
dziedzinie są osiągnięcia to motywuje ją  to do treningów i do pracy. Uprawianie 
sportu to znakomita forma spędzania czasu  dla ok. 700 dzieci. Pozytywnie ocenił 
zaangaŜowanie MOSiR w organizacje Ŝycia sportowego. Zwrócił uwagę na to, Ŝe                     
w 2009r. na kluby sportowe  przeznaczono  411 tys. zł. a w 2010r. proponuje się 311 
tys. zł. Uznał, Ŝe jest to niezrozumiałe  gdy rosną  nakłady na bazę a ograniczane są 
środki na  sport dzieci i  młodzieŜy. Dodał, Ŝe to było uzasadnieniem dla wniosku o 
zwiększenie środków na sport. Zaapelował o to aby na omawianą działalność                    
w 2010 r. zaplanowana została kwota  nie mniejsza niŜ w br.  

 Radny p. Andrzej Morawski nawiązał do sesji Rady Miasta, w której 
uczestniczyli mieszkańcy ul.  Zagłoby czy ul. Kopernika, zmobilizowani przez Radych 
do tego aby zabiegać o wprowadzenie budowy tych ulic do budŜetu miasta. Zapytał 
dlaczego Ŝaden z Radnych  nie zmobilizował ludzi z mieszkań socjalnych do udziału 
w dzisiejszej sesji. Wskazał, Ŝe  jest duŜa grupa osób  mieszkająca w warunkach  
poniŜej pewnego poziomu, a w projekcie budŜetu miasta planuje się tylko 100 tys. zł. 
na budownictwo socjalne. Jednocześnie wskazał, Ŝe obok tego planowane  jest  dalsze 
inwestowanie w rozbudowę  tzw. Grodu z bala .  
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 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska sprostował, Ŝe planowane są 
jedynie środki zewnętrzne na kontynuację   budowy Grodu KsiąŜąt Mazowieckich. 

 Radny p. Andrzej Morawski  uznał, Ŝe  budŜet jest „hurra optymistyczny” 
zamiast wirtualnego budŜetu ujmującego środki unijne na inwestycje, naleŜałoby 
opracować budŜet  realny. Dodał, Ŝe w kaŜdej chwili Rada Miasta moŜe się zebrać                    
i dokonać  zwiększenia budŜetu o otrzymane środki unijne.  Zapytał po co zwiększano 
w sposób sztuczny budŜet na 2010r. zapytał czy moŜe po to aby wykazać, Ŝe 
zadłuŜenie wynosi tylko 22% dochodów, gdy w rzeczywistości sięga 1/3 budŜetu 
miasta.  Uznał, Ŝe jest to gra liczbami. Następnie  przypomniał, Ŝe podczas uchwalania 
budŜetu miasta na 2009r. mówiono o potrzebie zaciskania pasa. Podkreślił, Ŝe jest to 
nadal aktualne poniewaŜ kryzys finansowy jest widoczny i dotyka przedsiębiorców. 
Stwierdził, Ŝe w mieście prawie wszystkie  firmy teŜ go odczuwają. Sygnały są 
niepokojące, natomiast  z projektu budŜetu miasta tego nie widać, wręcz przeciwnie 
charakteryzuje się on duŜą dynamiką wzrostu.  Na zakończenie  stwierdził, Ŝe 
najbardziej go boli to,  Ŝe  zatrudnienie urzędników  miało nie wzrastać a jednak 
wzrosło.  

 Radny p. Krzysztof Listwon  zwrócił uwagę na to, Ŝe przedmówcy 
zasygnalizowali jedynie trudności on jednak przestrzega przed tym, Ŝe  budŜet 2010r. 
moŜe być  tragiczny w skutkach dla miasta.. Przypomniał o tym, Ŝe na koniec 2008r 
mówił o tym, ze zagroŜone są przychody miasta, obyło się bez tragedii poniewaŜ były 
środki z nadwyŜki budŜetowej. W 2010r. nie będzie jednak nadwyŜki z 2009r. a tym 
czasem Burmistrz Miasta składa obietnice. Stwierdził, Ŝe te obietnice oparte są 
prawdopodobnie na nadziei na  refundację z  UE wydatków miasta  na zrealizowane 
inwestycje.  Radny p. Krzysztof Listwon zadeklarował, Ŝe poparły by wszystkie 
wnioski  powodujące oszczędności w wydatkach i przeznaczające  je na  rezerwę na 
pokrycie ewentualnego deficytu budŜetowego.  Stwierdził, Ŝe naleŜy podjąć radykalne 
oszczędności. Niewłaściwe jest rozbudowywanie wydatków. Dodał, Ŝe nie moŜna  
zaprzeczyć, Ŝe jest to rok wyborczy a więc i propagandowy /te słowa skierował 
szczególnie do Radnego p.  p. Andrzeja Morawskiego.  Uznał, Ŝe autopoprawka 
Burmistrza Miasta do projektu budŜetu na bazie wniosku Klubu Radnych 
Porozumienie – Razem i Radnych SLD, opiera się na kwocie na kredyt a nie na 
funduszach wypracowanych w budŜecie.  

 Następnie Radny p. Krzysztof Listwon odnosząc się do wniosku o zmniejszenie 
środków na promocję i przeznaczenia ich na sport  i do stwierdzenia, Ŝe  sport jest 
najlepszą promocją  uznał, Ŝe jest to wątpliwa promocja a raczej kompromitacja jeśli 
druŜyna piłki noŜnej  z miasta powiatowego gra z  druŜynami z tak małych 
miejscowości.  

 Odnosząc się do wniosku o zwiększenie środków na sport, stwierdził, Ŝe naleŜy  
zwrócić uwagę nie na kwotę a na 25% dynamikę wzrostu  wydatków na kluby 
sportowe.  Dodał, Ŝe klubów przybywa, kluby mają zwiększone wydatki.  Odnosząc 
się do klubu tenisa stołowego zauwaŜył, Ŝe z posiadanych przez niego informacji  
wynika, Ŝe zawody w tenisie stołowym miały rangę zawodów wojewódzkich a nie 
ogólnopolskich.  
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 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  potwierdził, Ŝe były 
to zawody ogólnopolskie.  

 Radny p. Krzysztof  Listwon zwrócił uwagę na to, Ŝe nie wszystkie  kluby 
sportowe w mieście muszą działać na zasadzie prawie półzawodowej. Wskazał na  
druŜynę  rugby na wózkach , która  nie ma prawie budŜetu a bardzo często wyjeŜdŜa 
na zawody. Stwierdził, Ŝe Ośrodek Sportu  powinien być po to aby duŜe rzesze 
ostrowiaków mogły korzystać z tych obiektów.  Na zakończenie zaapelował o  nie 
zwiększanie budŜetu ponad autopoprawkę  przedstawioną przez Burmistrza Miasta.  

 Radny p. Zdzisław Wilczyński zwrócił uwagę na to, Ŝe  Burmistrz Miasta                    
w swojej autopoprawce  nie uwzględnił wykonania nawierzchni  drogi osiedlowej na 
osiedlu Lubiejewska. Radny podkreślił, Ŝe jest to osiedle w centrum miasta, 
posiadające zabudowę z lat 60 –tych  i jest bardzo zaniedbane.  Następnie wskazał na 
problemy z ul. Sielską, gdzie od lat  nieruchomości są  zalewane.   Radny p. Zdzisław 
Wilczyński  przypomniał, Ŝe Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury 
Technicznej oraz Ochrony Środowiska  bardzo powaŜnie podeszła do kwestii budowy 
dróg w mieście w 2010r. . Po dokonaniu  wizji lokalnej dokonała  wyboru  ulic do 
realizacji  wg. okręgów wyborczych. wskazał, Ŝe  okręgi Nr 1 i 3 są porównywalne 
jeśli chodzi o potrzeby w zakresie infrastruktury technicznej. Komisja nie zwiększyła 
wydatków na drogi.  Radny wskazał, Ŝe autopoprawka zawiera wszystkie pozycje  z 
wniosku Klubu Radnych „Porozumienie – Razem”, natomiast nie uwzględnia 
wniosków Komisji  a jednocześnie zwiększa zadania w okręgu Nr 1.  Radny uznał, Ŝe 
widać z tego, Ŝe Burmistrz Miasta identyfikuje się z Klubem „Porozumienie – Razem” 

 Radny p. Michał Kacprzak  poparł wniosek o zwiększenie środków na kluby 
sportowe. Zwrócił uwagę na to, Ŝe działające w mieście kluby zrzeszają dzieci w 90% 
z miejskich szkół. Klub Piłkarski Ostrowia zrzesza 120 zawodników z czego ok. 15 
ma powyŜej 18 lat.  Stwierdził, Ŝe dzieci z klubu tenisa stołowego ogrywają „starych 
wyjadaczy” z klubów z ościennych miast.  Stwierdził, Ŝe przekazywane środki 
przyniosą oczekiwane efekty. Odkreślił, Ŝe  zdarza się, Ŝe nie we wszystkich 
dyscyplinach są wyniki. Odnosząc się do wypowiedzi, Ŝe klub piłkarski grając                              
z druŜynami z małych miejscowości przynosi wstyd, zaproponował aby pojechać do 
tych miejscowości i zobaczyć jaką  one dysponują dobrą infrastrukturą sportową.   
Wskazał, Ŝe tak małe miejscowości  np. Wronki /  5 tys. mieszkańców/ czy Grodzisk 
Wielkopolski / 15 tys. mieszkańców/ posiadają druŜyny znane na cały kraj. Dodał, Ŝe 
w ligach amatorskich  siatkarzy czy koszykarzy grają dorośli, ale trudno aby dzieci ze 
szkól podstawowych same finansowały wyjazdy na mecze  

 Radny p. Zbigniew Krych zwrócił uwagę na  skuteczność Radnych z Klubu 
Porozumienie – Razem, która się przejawia wysokością kwot na inwestycje drogowe 
w poszczególnych okręgach tj. Okręg wyborczy Nr 1 – 900 tys. zł. w porównaniu do  
okręgu wyborczego  Nr 2  -360 tys. zł.   

 Radny p. Zbigniew Krych zapytał Burmistrza Miasta czy na pewno podczas 
nowelizacji  budŜetu miasta, o ile moŜliwości finansowe pozwolą,  wprowadzi   
budowę ul. Sucharskiego czy moŜe będzie musiał działać pod naciskiem Klubu  
„Porozumienie – Razem” i nie wprowadzi tego zadania. Poddał pod rozwagę 
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wykonanie nawierzchni drogi  na osiedlu Lubiejewska  ze  środków przeznaczonych 
na remonty. Koszt  tego zadania wynosi ok. 40 tys. zł. 

 Radny p. Edward Zalewski stwierdził, Ŝe jest to inny budŜet, kończący 
kadencję, w której poczyniono duŜe nakłady na inwestycje, w tym na infrastrukturę 
drogową.  Skutkiem poprzednich decyzji finansowych  jest niewielka kwota na 
budowę dróg w 2010r.  Radny wyraził  nadzieje, Ŝe 2010r. nie będzie rokiem 
najgorszym, jednak przestrzegł, Ŝe kolejne lata budŜetowe  mogą być gorsze, a więc 
trzeba ostroŜnie decydować o wydatkach.    

 Radna p. Maria Bębenek stwierdziła, Ŝe nie występuje przeciwko klubom 
sportowym jednak apeluje  o ostroŜność w decydowaniu o środkach na tę działalność. 
Wskazała na to, Ŝe w miejskich szkołach jest ok. 2800 dzieci a z tego ok. 5% jest 
zrzeszona w klubach sportowych. Uznała, Ŝe zadaniem Rady Miasta powinno być 
wspieranie szerokiej  liczby dzieci np. korzystanie z basenu.  Kluby sportowe 
korzystają z obiektów bezpłatnie, dzieci nie zrzeszone muszą płacić za korzystanie. 
Przypomniała o tym, Ŝe zwykle gdy kluby sportowe potrzebują dodatkowych środków 
to Burmistrz  i Rada Miasta wychodzą  naprzeciw. Wskazała, na duŜe koszty 
utrzymania obiektów sportowych, z których Kluby  korzystają bez odpłatności.                     
W dalszej kolejności wyraziła  nadzieję, Ŝe ul. Sucharskiego zostanie wprowadzona do 
budŜetu podczas rekonstrukcji.  

 Radny p. Andrzej Morawski zwrócił uwagę na to, Ŝe nie dyskutowano                        
o deficycie , odnosząc się do Radnego p. Krzysztofa Listwona  stwierdził, Ŝe  naleŜało 
na to wcześniej zwracać uwagę.  Podkreślił, Ŝe zarówno  wnioski Klubów jak i 
Komisji nie powodowały zwiększenia wydatków.  Radny wskazał  Ŝe w budŜecie 
miasta  są środki przeznaczone na wpłatę  do Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych  w łącznej kwocie ok. 207 tys. zł., aby uchylić się od tej 
wpłaty naleŜy zatrudnić osobę niepełnosprawną. Podkreślił, Ŝe jest wiele osób 
niepełnosprawnych, które mogły by pracować.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski potwierdził, Ŝe identyfikuje się                   
z Klubem Radnych „Porozumienie – Razem” . Podkreślił, Ŝe praktycznie wszystkie 
wnioski Klubów i Komisji zostały uwzględnione, poza ul. Sucharskiego, Sielską i 
droga osiedlową. Dodał, Ŝe Klub „Porozumienie – Razem” równieŜ rozwaŜał te 
inwestycje, jednak zakres  inwestycji trzeba było zawęzić. Podkreślił, Ŝe stara się być 
Burmistrzem wszystkich, potwierdził, Ŝe podtrzymuje swoje stanowisko odnośnie 
wprowadzenia ul. Sucharskiego do budŜetu miasta na 2010r. podczas jego 
rekonstrukcji.  Dodał, Ŝe droga osiedlowa być moŜe będzie mogła być wykonana ze 
środków na remonty.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska podziękował wszystkim  za 
prace nad projektem budŜetu miasta, jednocześnie przeprosił za swoje niewłaściwe 
słowa, które padły podczas pracy nad budŜetem, choć nie były zamierzone.   Odnosząc 
się do planu  budowy ulic stwierdził,  Ŝe z 15 ulic 10  zadań zostanie zakończonych. 
Zwracając się do Radnego p. Zbigniewa Krycha zapytał dlaczego, w tym roku nie 
zabiega o budowę ul Tamkowej, o której dokumentacje tj. ul. Sucharskiego zabiegał w 
zeszłym roku.  Podkreślił, Ŝe ul. Tamkowa jest bardziej zamieszkała od Sucharskiego i 
waŜniejsza ze względów komunikacyjnych.   Dodał, Ŝe na  budowę ulic nie moŜna 
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patrzeć tylko przez pryzmat okręgów wyborczych,  zapytał jak moŜna np.  nie  
kończyć budowy ul. Pasterskiej czy  ul. Kruczkowskiego.  Następnie stwierdził, Ŝe 
podczas debat nad projektem budŜetu odnosił wraŜenie jakby niektórzy Radni  za 
najwaŜniejszą sprawę uznawali kluby sportowe, zwłaszcza  te prawie zawodowe. Za 
niewłaściwe uznał, Ŝe klub piłkarski nie ma statusu organizacji  poŜytku publicznego. 
Dodał, Ŝe jego zdaniem kluby powinny działać przy MOSiR oraz Ŝe powinna działać  
Rada Sportu.   Zaznaczył, Ŝe od lat opowiada się za finansowaniem sportu dzieci i 
młodzieŜy.   

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  podkreślił, Ŝe  dla miasta 
waŜne są teraz inwestycje kulturalne.  

 

 W związku z zakończeniem  dyskusji Przewodniczący Rady Miasta                             
p. Krzysztof Laska poddał pod głosowanie autopoprawkę  Burmistrza Miasta do 
projektu budŜetu miasta na 2010r. a następnie wniosek Komisji Gospodarki 
Finansowej i rozwoju Społeczno Gospodarczego.     

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” opowiedziała się za przedstawiona 
autopoprawką Burmistrza Miasta do projektu budŜetu miasta na 2010r. .  

 

 Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 11 głosami „za” przy 9 
głosach „przeciw”  i 1 głosie wstrzymującym się” opowiedziała się za  zdjęciem z 
działu 750, rozdz. 75075 – promocja – kwoty 130 tys. zł. i przeznaczenie tych środków 
na sport dzieci i młodzieŜy  - dział 926, rozdz. 92605 §4300. 

 

 

 W związku z   przyjętą autopoprawką i wnioskiem Komisji oraz  wskazówkami 
Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. numeracji tabel i załączników, Skarbnik Miasta 
p. Renata Trojanowska omówiła zaktualizowany projekt uchwały w sprawie  
uchwalenia budŜetu miasta na 2010 r.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska po odczytaniu poddał pod 
glosowanie  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu miasta na 2010r. po 
uwzględnieniu autopoprawki i przyjętego wniosku oraz zmian wynikających ze 
wskazówek RIO. 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 15 głosami „za” przy 1 głosie 
„przeciw”  i 5 głosach wstrzymujących się” podjęła  

Uchwała Nr XXXI/201/2009 

w sprawie   uchwalenia budŜetu miasta na 2010 rok. 

 
Uchwała w załączeniu do Protokołu.  
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Punkt 9  

 Uchwała w sprawie  nadania statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej im. 
Marii D ąbrowskiej w Ostrowi  Mazowieckiej.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię 
Komisji. Komisja w  głosowaniu  6 głosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w kształcie 
przedstawionym przez Burmistrza Miasta. 

 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta                      
p. Krzysztof Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie  uchwałę w sprawie nadania 
statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Marii Dąbrowskiej w Ostrowi  
Mazowieckiej.  

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” podjęła  

Uchwała Nr XXXI/202/2009 

w sprawie nadania statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Marii Dąbrowskiej w 
Ostrowi  Mazowieckiej  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 

 

Punkt 10 

Uchwała w sprawie wyraŜenia  opinii dotyczącej projektów uchwały  Rady 
Powiatu w sprawie  przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii 
Skłodowskiej – Curie w Ostrowi Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej.  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię 
Komisji. Komisja w  głosowaniu  7 głosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w kształcie 
przedstawionym przez Burmistrza Miasta. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta                      
p. Krzysztof Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie  uchwałę  w sprawie 
wyraŜenia  opinii dotyczącej projektu uchwały  Rady Powiatu w sprawie  
przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii Skłodowskiej – Curie w Ostrowi 
Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” podjęła  

Uchwała Nr XXXI/203/2009 

w sprawie wyraŜenia  opinii dotyczącej projektu uchwał  Rady Powiatu w sprawie  
przekształcenia Szpitala Powiatowego im. Marii Skłodowskiej – Curie w Ostrowi 
Mazowieckiej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 

 

 

 Punkt 11. 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/120/2004 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 19 października 2004 roku / z późn. zmian. / dotyczącej 
organizacji oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym 
Domu Samopomocy w Ostrowi Mazowieckiej. 

 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię 
Komisji. Komisja w  głosowaniu  7 głosami „za” przy 0 głosów  „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w kształcie 
przedstawionym przez Burmistrza Miasta. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta                      
p. Krzysztof Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie  uchwałę   w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XIX/120/204 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 19 października 
2004 roku / z późn. zmian. / dotyczącej organizacji oraz zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w Ostrowi Mazowieckiej. 

     

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXXI/204/2009 

sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/120/204 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka                       
z dnia 19 października 2004 roku / z późn. zmian. / dotyczącej organizacji oraz zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w Środowiskowym Domu Samopomocy w Ostrowi 

Mazowieckiej 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu 
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Punkt 12 

 Uchwała w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości poł. 
w Ostrowi Mazowieckiej przy ul. Kameralnej. 

 

 Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa                   
i Gospodarki Gruntami  p. Edward Zalewski przedstawił opinię Komisji. Komisja                
w  głosowaniu  5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 
się” pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w kształcie przedstawionym przez 
Burmistrza Miasta.   

 Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska  zwrócił uwagę na terminy 
wykonania instalacji  wodno – kanalizacyjnej w drogach powstałych w wyniku 
scalenia. Stwierdził,  Ŝe być moŜe wskazywane terminy są zbyt krótkie  poniewaŜ  
miasto nie wywiązuje się z nich.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski stwierdził, Ŝe terminy wykonania 
infrastruktury technicznej w drogach są  realne. Przyznał, Ŝe był jeden przypadek gdy 
wykonanie instalacji opóźniło się.  

   

 W związku z  zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta                           
p. Krzysztof Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie  uchwałę  w  sprawie 
przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości poł. w Ostrowi Mazowieckiej przy 
ul. Kameralnej 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXXI/205/2009 

w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości poł. w Ostrowi 
Mazowieckiej przy ul. Kameralnej 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 13 

 Uchwała w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności 
nieruchomości oznaczonej  nr 3062, 3061/8   poł. w Ostrowi Mazowieckiej. 

  

 Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa                                 
i Gospodarki Gruntami p. Edward Zalewski  przedstawił opinię Komisji.  Komisja                 
w  głosowaniu  5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 
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się” pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w kształcie przedstawionym przez 
Burmistrza Miasta.   

 Przewodniczący Komisji Gospodarki  Finansowej i Rozwoju Społeczno- 
Gospodarczego Komisja przedstawił opinię Komisji. Komisja  w  głosowaniu                            
6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie 
zaopiniowała  projekt uchwały w kształcie przedstawionym przez Burmistrza Miasta.   

 

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec  zaproponował  zorganizowanie spotkania, 
na początku stycznia,  w sprawie wniosków  Spółdzielni Mieszkaniowej „Nasz Dom”  
o udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa wieczystego 
uŜytkowania w prawo własności działek niezabudowanych.  

  

 W związku z brakiem innych głosów w dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta                           
p. Krzysztof Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie  uchwałę  w sprawie zgody 
na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania 
wieczystego w prawo własności nieruchomości ozn. nr  3062, 3061/8 poł. w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXXI/206/2009 

w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości ozn. nr  3062, 3061/8 

poł. w Ostrowi Mazowieckiej. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

Punkt 13  

Uchwały w sprawie nadania nazw ulicom na terenie miasta Ostrów 
Mazowiecka.  

a/  ul. płk. Aleksandra Hertela    

b/  ul.   Malinowa 
 

 Przewodniczący Komisji  Planowania Przestrzennego, Budownictwa                         
i Gospodarki Gruntami  p. Edward Zalewski przedstawił opinię Komisji. Komisja                
w odrębnych głosowaniach   5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”  i 0 głosów 
wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekty Uchwał w kształcie 
przedstawionym przez  Burmistrza Miasta. 
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 W związku z brakiem głosów w dyskusji nad przedmiotowymi projektami 
uchwał Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska po odczytaniu kolejno  
poddawał pod głosowanie  Uchwały w sprawie  nadania nazw ulicom na terenie 
miasta Ostrów Mazowiecka. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  20 głosami „za” przy 0 
głosów „przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” podjęła  

Uchwała Nr XXXI/207/2009 

w  sprawie  nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka 

 – ulica  płk. Aleksandra Hertela 

 
 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  20 głosami „za” przy 0 
głosów „przeciw”  i 0 głosów wstrzymujących się” podjęła  

Uchwała Nr XXXI/208/2009 

w  sprawie  nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka 

 – ulica Malinowa 

 
 

Uchwały w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 14 

 Uchwała w sprawie  zmiany nazwy części ulicy świrowej na ul. 
Generalską.  

 Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa                             
i Gospodarki Gruntami p. Edward Zalewski przedstawił opinię Komisji. Komisja 
zebrała się w przewie sesji i w głosowaniu 6 głosami „przeciw” nie wyraziła 
pozytywniej opinii co do przedstawionego projektu Uchwały. Na decyzję Komisji 
wpłynęły złoŜone protesty mieszkańców ul. świrowej, którzy są przeciwni zmianie 
nazwy ulicy.  Komisja postanowiła  ponownie zająć się  sprawą w  terminie 
późniejszym.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  wyjaśnił Ŝe oprócz osoby, 
która protestuje przeciwko zmianie nawy ulicy, na omawianym odcinku mieszka 
jeszcze jedna osoba, która nie moŜe się zameldować  bo Urząd Miasta wstrzymywał  
zameldowanie ze względu na konieczność zmiany nazwy ulicy.  Osoba, która tam jest 
zameldowana / mieszka na rogu ul. świrowej i ul. Łącznej/  ma nadany numer 
samowolnie bez decyzji władz miasta.   

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski zapytał  jaki meldunek widnieje w dowodzie 
osobistym  osoby protestującej . 
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 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  poinformował, Ŝe  w dowodzie  
ww. osoby widniej ul. świrowa. 

 Radna p Małgorzata Bartkiewicz  stwierdziła, Ŝe Rada Miasta nie powinna  
zajmować się projektami uchwał, które dotyczą niewyjaśnionych spraw.  Urzędnicy 
powinni przygotować Uchwały w odpowiedni sposób. 

 Radny p. Mieczysław Pasztaleniec  stwierdził, Ŝe  sprawę zmiany nazwy ulicy  
urzędnicy powinni  skonsultować ze wszystkimi zainteresowanymi mieszkańcami.  
Opowiedział się za przesunięciem sprawy na następną sesję.   

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka stwierdził, Ŝe  nie 
moŜna jednym protestem mieszkańca, który sam sobie nadał numer wstrzymać 
procesu  uporządkowania nazewnictwa  ul. świrowej.  Podkreślił, Ŝe mieszkańcy 
jednego budynku nie są zgodni co do zmiany nazwy ulicy. Przypomniał, Ŝe są 
sytuacje, gdzie zmienia się nazwy starych, zamieszkałych duŜych ulic.    Dodał, Ŝe 
przemeldowanie nie jest problemem, zwłaszcza Ŝe odbędzie się na koszt Urzędu 
Miasta. Zaapelował o podjęcie decyzji na dzisiejszej sesji.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk wyjaśnił, Ŝe mieszkańcy byli 
powiadomieni, wyczerpana została takŜe procedura podania do publicznej  
wiadomości informacji o planowanej zmianie nazwy części ulicy. Po terminie na 
zgłaszanie uwag i protestów wpłynął 1 protest. Podkreślił, Ŝe przesuwanie sprawy na 
kolejną sesję nic nie zmieni w sprawie.  Odsuwanie podjęcia decyzji blokuje 
moŜliwość zameldowania  nowemu mieszkańcowi tej ulicy.  Zastępca Burmistrza 
Miasta  p. Jerzy Pawluczuk stwierdził,  Ŝe dla mieszkańców miasta  fakt Ŝe ulica 
składa się  z dwóch odcinków nie jest wielkim problemem.  Fakt ten tanowi problem 
dla osób z zewnątrz, które  jadąc ul. świrową od strony ul. Lubiejewskiej nie będą 
miały świadomości, Ŝe nie kończy się ona na ul. Białej, tylko biegnie dalej.  

 Radny p. Andrzej Morawski stwierdził, Ŝe dzisiejsza debata powinna odbyć się 
na Komisji, podczas której swoje argumenty powinni przedstawić mieszkańcy,  którzy 
są przeciw  zmianie nazwy ulicy. Zaproponował, aby obecna na sali mieszkanka                    
ul. świrowej  przedstawiła swoje argumenty. 

 Mieszkanka ul. świrowej p.  Ruszkowska  stwierdziła Ŝe nie jest „jakimś tam” 
mieszkańcem, a sprawa  zmiany nazwy ulicy wyniknęła w chwili kiedy  sprowadził się 
nowy mieszkaniec, który jest wojskowym.  Podkreśliła, Ŝe numer  posesji  nie został 
nadany samowolnie, a jej rodzice wiele lat temu otrzymali pozwolenie na budowę na 
ul. świrowej, i tam od lat są zameldowani. Dodała, Ŝe poprzedni właściciele  
nieruchomości równieŜ mieszkali przy ul. świrowej.  Zapytała czy Burmistrz Miasta, 
który mieszka przy ul. Akacjowej byłby zadowolony gdyby jakiś nowy mieszkaniec 
tej ulicy chciał zmiany jej nazwy. Zapytała czy Burmistrz Miasta nie ma nic innego do 
roboty tylko zmieniać nazwy ulic.  

 Burmistrz Miasta p.  Mieczysław  Szymalski  zwrócił uwagę, Ŝe nie 
wypowiadał się  w tej sprawie i poprosił aby go nie obraŜać.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe zasadnym jest 
uporządkowanie nazewnictwa  ulicy, która składa się z dwóch  rozdzielonych 
odcinków. 



 25

 Radny p. Zdzisław Wilczyński  zaproponował zmianę nazwy odcinka                       
ul. świrowej od ul. Lubiejewskiej, poniewaŜ nikt tam nie mieszka, a numeracja  
zaczyna się od ul. Łącznej. 

  

 W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska po odczytaniu poddał pod głosowanie  Uchwałę w sprawie  zmiany  nazwy 
części ulicy świrowej  na ul. Generalską. 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  1 głosem „za” przy 11 
głosach „przeciw”  i 6 głosach  wstrzymujących się” nie  podjęła Uchwały w sprawie   
zmiany  nazwy części ulicy świrowej  na ul. Generalską  

 

Punkt 16 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/184/2009 z dnia 23 września 
2009r. w sprawie   ustalenia wysokości opłat za korzystanie z krytej pływalni               
i hali sportowo – widowiskowej w Centrum Kultury  i Rekreacji „Za Stawem” 
oraz hali sportowej przy ul. Warchalskiego w  Ostrowi Mazowieckiej.  

  

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinię 
Komisji. Komisja w głosowaniu 6 glosami „za” jednogłośnie  pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Gospodarki  Finansowej i Rozwoju Społeczno- 
Gospodarczego Komisja przedstawił opinię Komisji. Komisja  w  głosowaniu                            
6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie 
zaopiniowała  projekt uchwały w kształcie przedstawionym przez Burmistrza Miasta.   

 Radny p. Zdzisław Wilczyński  zapytał o wysokość opłat za korzystanie                         
z basenu,  jakie wnoszą  zorganizowane grupy uczniów z terenu miasta i z gmin 
sąsiednich.  Radny stwierdził, Ŝe opłaty te powinny być zróŜnicowane. Zapytał takŜe o 
to na jakiej podstawie pracownicy MOSiR stwierdzają, Ŝe osoba dorosła wchodząca               
z dzieckiem jest jego rodzicem.    

 Radna p. Maria Bębenek  zapytała czy korzystanie z sauny w godz. 1800-2200 
nadal będzie w ramach ogólnego biletu. Ponadto Radna wniosła o pilne wykonanie  
poręczy przy wejściu do jacuzzi, dodała, Ŝe napis informujący o wejściu jest juŜ 
paawie niewidoczny. Radna  uznała, Ŝe grupy zorganizowane  powinny  być objęte 
ulgą poniewaŜ jest to zapewnienie stałych klientów.  

 Dyrektor MOSiR p. Leszek Mościcki poinformował o tym, Ŝe grupy 
zorganizowane mogą korzystać z ulg jakimi  są karnety.  Szkoły płacąc za uczniów nie 
płacą podatku VAT. Dyrektor dodał, Ŝe  proponując ceny za korzystanie z obiektów  
kierował się racjonalizowaniem kosztów.  Cena za korzystanie z sauny nie powinna 
się zwiększyć / zmianie ulega tylko wysokość podatku VAT/, chyba,  Ŝe raŜąco 
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zwiększy się  czas korzystania z sauny.  Wykonanie barierek przy wejściu do jacuzzi 
jest ujęte w budŜecie na 2010r. ZauwaŜył, Ŝe jeśli Rada Miasta będzie chciała 
wprowadzić ulgi dla grup zorganizowanych to ma taką moŜliwość. ZauwaŜył, Ŝe 
róŜnicowanie cen dla uczniów z terenu miasta i gmin sąsiednich moŜe spowodować 
problem juŜ w chwili korzystania z basenu przez młodzieŜ ze szkół średnich.  

 

 W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska po odczytaniu  podda pod głosowanie  Uchwałę  w sprawie   zmiany Uchwały 
Nr XXIX/184/2009 z dnia 23 września 2009r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
korzystanie z krytej pływalni i hali sportowo – widowiskowej w Centrum Kultury                    
i Rekreacji „Za Stawem” oraz hali sportowej przy ul. Warchalskiego w  Ostrowi 
Mazowieckiej.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  19 głosami „za” przy                       
0 głosów „przeciw”  i 1 głosie wstrzymującym się” podjęła  

 

Uchwała Nr XXXI/209/2009 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/184/2009 z dnia 23 września 2009r.                          
w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z krytej pływalni i hali 

sportowo – widowiskowej w Centrum Kultury  i Rekreacji „Za Stawem” oraz hali 
sportowej przy ul. Warchalskiego w  Ostrowi Mazowieckiej 

 
Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

  

Punkt 17  

 Uchwala w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta na 2010 r.   

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych                
o tym, Ŝe Radni otrzymali   projekt planu pracy Rady Miasta na 2010 r.  Projekt Planu, 
obejmujący ramowe tematy,  został przekazany wraz z zaproszeniem na sesję.  Plan 
pracy  był przedmiotem obrad Komisji. śadna z Komisji nie wniosła uwag do 
przedłoŜonego projektu Uchwały.  

Radny p. Andrzej Morawski zaproponował  modyfikację tematu  sesji 
kwietniowej tj.” Informacja o funkcjonowaniu obiektów sportowych w mieście” na 
„Informacja o funkcjonowaniu sportu , w tym obiektów sportowych w mieście”.   

Innych uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z brakiem sprzeciwu  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska  pod odczytaniu poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   uchwalenia  
planu pracy  Rady Miasta na 2010 r. wraz z propozycją Radnego p. Andrzeja 
Morawskiego. 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  20 głosami „za” przy                       
0 głosów „przeciw”  i 0  głosów wstrzymujących  się” podjęła  
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Uchwała Nr XXXI/210/2009 

w sprawie  uchwalenia  planu pracy  Rady Miasta na 2010 r. 

 
Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

 Punkt 18  

Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

 

 Nie zgłoszono uwag ani pytań do przedstawionego materiału. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, Ŝe Rada  przyjęła Informację z pracy 
Burmistrza Miasta  w okresie między sesjami.  

 

Punkt 19  

Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk odnosząc się do interpelacji 
dotyczącej odśnieŜania miasta wyjaśnił,  Ŝe pługi pracowały przez cały weekend, 
podczas ciągłych opadów śniegu,   choć ulice nie  miały czarnej nawierzchni to jednak 
były przejezdne.  Podkreślił, Ŝe drogi i chodniki są stale odśnieŜane, efekty będą 
widoczne zwłaszcza, Ŝe  śnieg przestał padać. Ulica  Zwycięstwa jest ulicą zbiorczą, 
na której nie powinno się montować progów. Próg powodowałby  znaczny hałas, 
uciąŜliwy dla mieszkańców. W obecnej sytuacji dla poprawy bezpieczeństwa  na ulicy 
w rejonie Przedszkola, naleŜy zaktywizować działania StraŜy Miejskiej i Policji.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  poinformował o tym, Ŝe 
została wykonana inwentaryzacja  eternitu w mieście. Eternitu jest duŜo. 
Inwentaryzacja jest pierwszym krokiem  niezbędnym dla wypracowania sposobu 
pomocy mieszkańcom przy pozbywaniu się  eternitu. Dodał, Ŝe istnieją środki 
pomocowe na utylizację eternitu. Zainteresowanych zaprosił do zapoznania się z 
wynikami inwentaryzacji.  

 Następnie przypomniało tym, Ŝe  w celu  bezpiecznego  przechodzenia uczniów 
przez ul. S. Grota – Roweckiego Miasto zatrudniło osobę do przeprowadzania 
uczniów rzez ulicę. Kwestia zbyt szybko jeŜdŜących kierowców powinna być 
rozwiązana przez Policję. Miasto od czasu do czasu instaluje w tym rejonie przenośny 
fotoradar.   

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk stwierdził,  Ŝe tragiczne 
zdarzenie  w rejonie stawu miejskiego  jest asumptem do analizy tego jak funkcjonuje 
monitoring miasta. Miasto, w tym zakresie wykonało wszystko,  odrębną sprawą jest 
odczytanie monitoringu i odpowiednia reakcja  Policji.  Poddał pod rozwagę 
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moŜliwość podjęcia tego tematu na sesji poświeconej  realizacji programu 
„Bezpieczne Miasto”.   

 Radna p. Maria Bębenek zapytała czy w ramach modernizacji skrzyŜowania  ul. 
S. Grota – Roweckiego ii ul. Lubiejewskiej istnieje moŜliwość wykonania sygnalizacji 
świetlnej  przy   ZSP Nr 1.  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk wyjaśnił, Ŝe w projekcie 
planowanej modernizacji planowane jest tam wykonanie ronda.  

 Radny p. Andrzej Morawski stwierdził, Ŝe niezbędne jest monitorowanie  przez 
Burmistrza Miasta i jego słuŜby wydawania środków na monitoring miasta. Wyraził 
zdziwienie faktem, Ŝe przez całą noc nikt nie  zareagował  na dziwne zachowanie                 
w rejonie stawu. Dodał, Ŝe z posiadanych informacji wynika, Ŝe  trwała tam libacja 
alkoholowa.  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  zgodził się z przedmówcą, dodał, 
Ŝe  władze miasta niepokoją  przypadki chuligańskich wybryków czy bandytyzmu.   
Jednak jest takŜe wiele zdarzeń, które zostały wyjaśnione dzięki  monitoringowi / np. 
strzelanina przy Ratuszowej/, lub którym udało się zapobiec.  Sprawy te są na bieŜąco 
dyskutowane. Odnośnie  omawianego zdarzenia poinformował o tym, Ŝe oglądał zapis  
monitoringu i rzeczywiście zabrakło tam reakcji Policji. Obserwacja kamer 
rejestrujących to co się dzieje w mieście  jest praktycznie zdublowana/ na dyŜurce 
Komendy Policji i tuŜ obok monitory obserwowane są przez osoby zatrudnione przez 
Urząd Miasta/. Zaproponował aby  jak najszybciej  zorganizować spotkanie z 
Komendantem Policji. Dodał, Ŝe z informacji od Komendanta Policji wynika, Ŝe w 
nocy w mieście jest 6 policyjnych patroli pieszych.  Zaapelował  o to aby na spotkaniu 
z Komendantem Policji, ze strony Radych aby nie padały tylko pochwały ale aby 
poruszyć równieŜ trudne  tematy. 

 Radny p. Zdziała Wilczyński zapytał o informację na temat tego czy Starostwo 
Powiatowe przystąpiło  do korygowania granic pasa drogowego drogi wojewódzkiej 3 
Maja. Zapytał czy to wstęp do modernizacji tej drogi.  Zapytał takŜe czy  podjęto 
działania dot. regulowania stanów prawych nieruchomości na osiedlu Lubiejewska,  na 
których ZEC  posiada  obiekty.  

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski przypomniał, Ŝe od początku kadencji sprawa 
monitoringu jest poruszana na spotkaniach z Policją.  Problemem jest skuteczne 
egzekwowanie odpowiedniego monitorowania miasta. Dla Policji monitoring jest 
narzędziem do sprawdzenia zdarzenia juŜ po jego zaistnieniu, natomiast dla miasta 
powinien słuŜyć jako prewencja. Podkreślił, Ŝe Radni nie mają Ŝadnego wpływu na 
Komendę Powiatową Policji  

 Radna p. Maria Bębenek zgodziła się z przedmówcą i podkreśliła,  Ŝe dla 
miasta monitoring powinien być stosowany głównie w ramach prewencji. Następnie 
poinformowała o tym,  Ŝe  równieŜ jako właściciel mieszkania  była zaproszona  do 
ustalania granic w rejonie nieruchomości przy ul. 3 Maja 48, obecnie okazało się,  Ŝe 
część tego bloku wchodzi w pas drogowy ulicy, w związku z tym Radna zapytała kto 
poniesie koszty  prostowania aktów  notarialnych. 
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 Zastępca Burmistrza Miasta p Jerzy Pawluczuk  wyjaśnił, Ŝe obecnie Generalna 
Dyrekcja Dróg Krajowych rozpoczęła porządkowanie  stanu prawnego drogi krajowej.  
Dodał, Ŝe  ZEC powinien  podjąć działania zmierzające do uporządkowania stanu 
prawnego nieruchomości, na których posiada swoje nieruchomości. 

 Radny p. Zdzisław Wilczyński przypomniał, Ŝe od lat zabiega o uregulowanie  
spraw własnościowych nieruchomości na osiedlu Lubiejewska, na których 
zlokalizowane są obiekty ZEC Sp. z o.o.  Zaapelował,  o pilne załatwienie tych spraw  
a nie odsyłanie od jednego urzędnika do drugiego.    

 

 

Punkt 20. 

Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  złoŜył wszystkim obecnym              
i mieszkańcom miasta Ŝyczenia z okazji Świąt BoŜego Narodzenia oraz Nowego 
Roku. Następnie stwierdził, Ŝe porządek obrad XXXI-ej zwyczajnej sesji Rady Miasta 
został wyczerpany, serdecznie podziękował wszystkim za aktywny udział w obradach,  
po czym wypowiedział formułę: "Zamykam obrady XXXI-ej sesji Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka".  

 Na tym obrady XXXI zwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
zostały zakończone.     

 

Przewodniczący Rady Miasta 

Krzysztof Laska 

 

 

Protokolant 

Insp. ds. obsługi BRM 
mgr Izabela Rejniak 
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